
PROTOKÓŁ NR LIX/2010 
z obrad Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie Zdrój, 

która odbyła się w dniu 27 lipca 2010r. w godz. 14.30 – 15.30 
w sali Rady Miasta 

 
 
 
Podjęto uchwały: 
 
Nr LIX/744/2010 w sprawie zmian Budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na 2010 
   rok, 
 
Nr LIX/745/2010 w sprawie przystąpienia przez Zespół Szkół nr 6 z Jastrzębia 
   Zdroju do realizacji projektu pt. „Po technikum w pracę” w 
   ramach Priorytetu IX Działania 9.2 „Podniesienie atrakcyjności 
   i jakości szkolnictwa zawodowego” Programu Operacyjnego 
   Kapitał Ludzki, 
Nr LIX/746/2010 w sprawie przystąpienia przez Technikum Nr 1                  
   w Zespole Szkół nr 2 w Jastrzębiu Zdroju do realizacji  
   projektu pt. „Zainwestuj już dziś w swoją przyszłość”, w  
   ramach Priorytetu IX, Działania 9.2 Podniesienie atrakcyjności 
   i jakości szkolnictwa zawodowego Programu Operacyjnego 
   Kapitał Ludzki, 
Nr LIX/747/2010 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
   i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
   Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane 
   dla Miasta Jastrzębie Zdrój na rok 2010, 
Nr LIX/748/2010 zmieniająca Uchwałę Nr XLV/577/2009   Rady  Miasta 
   Jastrzębie  Zdrój z dnia  11 sierpnia 2009 r. w sprawie  
   ustalenia  warunków  oraz trybu  postępowania o  
   udzielenie dotacji w zakresie rozwoju  sportu   
   kwalifikowanego  podmiotom nie zaliczanym do sektora 
   finansów publicznych. 
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcie Sesji nadzwyczajnej, stwierdzenie prawomocności obrad.  
 
 
Otwarcia LIX Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta dokonał Przewodniczący Rady 
Miasta  -  Grzegorz Matusiak.  Powitał zebranych i stwierdził, że obrady sesji są 
prawomocne, ponieważ udział w sesji bierze wymaga liczba radnych.  W sesji 
udział wzięło 21 radnych. Udziału w sesji nie wzięli radni Magiera Bernadeta oraz 
Andrzej Kinasiewicz -  usprawiedliwieni.  
 
Lista obecności stanowi załącznik   Nr 1  do niniejszego protokołu.  
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Na moje ręce w dniu 23 lipca 2010r. wpłynął wniosek Prezydenta Miasta 
Jastrzębie Zdrój, o zwołanie Sesji nadzwyczajnej. 
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Wniosek stanowi załącznik  Nr 2  do niniejszego protokołu.  
 
 
- Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad zaproponowany przez Pana 

Prezydenta, wraz ze stosownymi projektami uchwał otrzymali wszyscy 
radni. Porządek obrad zaproponowany przez wnioskodawcę, jest porządkiem 
obrad dzisiejszej Sesji nadzwyczajnej. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik  Nr 3  do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. 2 
 
Powołanie komisji  uchwał  i  wniosków. 
 
Frank Wojciech  
- W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa, zgłaszam do pracy w 

komisji radną  Barbarę Stelmaczonek -  wyraziła zgodę. 
 
Gałuszka Damian 
- W imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska , zgłaszam do pracy w 

komisji radną Alinę Chojecką – wyraziła zgodę. 
 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są jeszcze inne kandydatury ?  Nie widzę.  Kto jest a przyjęciem 

proponowanego składu komisji uchwał i wniosków ? 
 
za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 -   Stwierdzam, że skład komisji uchwał i wniosków został przyjęty     
    większością głosów.   
 
Karta z wynikami glosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 4  do niniejszego 
protokołu.  
 
 
Ad. 3 
 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Alina Chojecka przedstawiła  
projekt uchwały w sprawie zmian Budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na 2010 rok, 
 
Opinia Komisji Skarbu Rady Miasta – pozytywna 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr LIX/744/2010 w sprawie zmian Budżetu Miasta Jastrzębie 
Zdrój na 2010 rok, została podjęta głosami : za – 17, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
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Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Alina Chojecka przedstawiła  
projekt uchwały w sprawie przystąpienia przez Zespół Szkół nr 6 z Jastrzębia 
Zdroju do realizacji projektu pt. „Po technikum w pracę” w ramach Priorytetu IX 
Działania 9.2 „Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego” 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 
 
Opinia Komisji Skarbu Rady Miasta – pozytywna. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Lis Jerzy 
 - W uzasadnieniu do projektu uchwały czytamy, że wkład własny wynosi 
179 480,11. Dalsza część uzasadnienia mówi, że projekt nie zakłada finansowego 
wkładu własnego Miasta. Proszę powiedzieć czy to jest wkład własny szkół? 
 
Marian Janecki 
 - Zawsze konieczny jest finansowy wkład. Szkoła Realizuje pewne zadania. W 
budżecie są zapisane środki finansowe.  Może to być praca nauczycieli, energia.  
 
Uchwała nr LIX/745/2010 w sprawie przystąpienia przez Zespół Szkół 
nr 6 z Jastrzębia Zdroju do realizacji projektu pt. „Po technikum w 
pracę” w ramach Priorytetu IX Działania 9.2 „Podniesienie atrakcyjności 
i jakości szkolnictwa zawodowego” Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki, została podjęta głosami za: 13, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Alina Chojecka przedstawiła  
projekt uchwały w sprawie przystąpienia przez Technikum Nr 1                  
w Zespole Szkół nr 2 w Jastrzębiu Zdroju do realizacji projektu pt. „Zainwestuj 
już dziś w swoją przyszłość”, w ramach Priorytetu IX, Działania 9.2 Podniesienie 
atrakcyjności i jakości szkolnictwa zawodowego Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki. 
 
Opinia Komisji Skarbu Rady Miasta – pozytywna. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
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Uchwała nr LIX/746/2010 w sprawie przystąpienia przez Technikum             
Nr 1 w Zespole Szkół nr 2 w Jastrzębiu Zdroju do realizacji projektu pt. 
„Zainwestuj już dziś w swoją przyszłość”, w ramach Priorytetu IX, 
Działania 9.2 Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa 
zawodowego Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki została podjęta 
głosami za: 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.  
 
 
Przerwa 
 
14.50- 15.00 
 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Alina Chojecka przedstawiła  
projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie Zdrój na rok 2010, 
 
Opinia Komisji Skarbu Rady Miasta – pozytywna. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
 
Uchwała nr LIX/747/2010 w sprawie  określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przewidziane dla Miasta Jastrzębie Zdrój na rok 2010 została podjęta 
głosami za: 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Alina Chojecka przedstawiła  
projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XLV/577/2009  Rady  Miasta Jastrzębie 
Zdrój z dnia  11 sierpnia 2009 r. w sprawie ustalenia  warunków oraz trybu 
postępowania o udzielenie dotacji w zakresie rozwoju sportu kwalifikowanego 
podmiotom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Alina Chojecka 
 - Panie Prezydencie , Szanowni Radni cały czas się zastanawiamy skąd znaleźć 
środki finansowe, aby wspierać kluby sportowe. Parę miesięcy temu pojawiały się 
sugestie , aby w projekcie uchwały zapisać punkt , który zezwalałby na to , aby 
dofinansowywać działalność klubów sportowych. W Gazecie „Jastrząb” pojawiła 
się  reklama nowo otwartego sklepu w naszym mieście. Zastanawiam się , czy 
dobrym sposobem nie byłoby aby środki z reklam w gazecie Jastrząb 
przeznaczyć na finansowanie sportu.  
 
Baradziej Krzysztof 
 - Idea, jest bardzo szczytna, ale  to nie jest reklama.  
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr LIX/748/2010 zmieniająca Uchwałę Nr XLV/577/2009 Rady 
Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 11 sierpnia 2009 r. w sprawie ustalenia  
warunków oraz trybu postępowania o udzielenie dotacji w zakresie 
rozwoju sportu kwalifikowanego podmiotom nie zaliczanym do sektora 
finansów publicznych została podjęta głosami za: 16, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 2. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 5 
 
Zakończenie obrad. 
 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Dziękuję państwu za udział w obradach  Sesji. Zamykam obrady LIX Sesji 

nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie Zdrój. 
 
 
 
Protokołowała: 
Monika Dulewicz 
 
 
Obrady sesji zarejestrowano  
na płycie CD 
 


